
           Z á p i s n i c a 

 

zo zasadnutia Valného zhromaždenia Združenia súkromných vlastníkov spoločných lesov 

a pasienkov -  urbarialistov obce Jakubov, ktoré sa konalo dňa 21. marca 2015 v Jakubove 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Hosťami zasadnutia boli: Mgr. Peter Gajdár, starosta 

                                                       Vladimír Horváth, odb. lesný hospodár Združenia 

Program: zasadnutie sa riadilo programom, ktorý bol zaslaný všetkým členom Združenia 

 

1. Zahájenie: Prítomných privítal predseda Združenia pán Miloslav Janský. Oslovil 

prítomných s otázkou, či nie sú pripomienky alebo dodatky k navrhnutému programu. Keďže 

prítomní nemali žiadne pripomienky ani návrhu k doplneniu programu, dal tento hlasovaním 

odsúhlasiť. Program bol všetkými prítomnými schválený 

2. Voľba pracovných komisií: k riadnemu rokovaniu bolo potrebné zvoliť pracovné komisie, 

ktoré boli prítomnými členmi schválené a pracovali v nasledovnom zložení: 

Mandátová a návrhová komisia:  Ing. Vladimír Moravčík 

                                                              Júlia Mošovská 

                                                              Jozefína Siváková 

 

Volebná komisia:                               Anastázia Redenkovičová 

                                                               Jozef Vícen 

 

Zapisovateľ:                                          Bibiána Sirotová 

 

Overovatelia zápisnice:                      Stanislav Štuk  

                                                                 Stanislav Šimek 

 

 

3. Správa o činnosti výkonného výboru v roku 2014: Správu predložila podpredsedníčka  p. 

Bibiána Sirotová. Správa hodnotila činnosť a aktivity VV od posledného valného 

zhromaždenia, ktoré sa konalo dňa 8.marca 2014. Združenie sa zameralo predovšetkým na 

plnenie úloh vyplývajúcich zo Zákona č. 97/2013 Z.z.  ako je spresňovanie zoznamov, 

spolupráca pri dedičských konaniach. V oblasti praxe to bolo vykonávanie protipožiarnych 



opatrení v rámci ochrany lesov pred požiarmi, kde bolo vykonávané hliadkovanie vo 

dvojiciach,  a to hlavne cez víkendy a v mimopracovnom čase. Na úseku ťažby dreva naďalej 

prebieha spracovanie kalamitného dreva, ktorého kvalita sa stále znižuje a tým sa znižuje aj 

jeho cena. Ťažba zdravého dreva sa realizuje len ojedinele a toto sa koná na základe lesného 

hospodárskeho plánu. V súčasnej dobe sa ťažba pomaly utlmuje.  

Počas celého roka bola veľká pozornosť venovaná úsporným finančným opatreniam, a to 

z dôvodu nepriaznivého hospodárskeho výsledku vykázaného v uplynulom roku. Najprv sa 

zrušili odmeny za vykonávanie protipožiarnych hliadok plateným funkcionárom Združenia. 

Po predložení výsledkov hospodárenia sa pomaly pristupovalo aj k zníženiu mesačných 

odmien platených funkcionárov a výsledky boli dosiahnuté hlavne v 4. kvartáli roku 2014. 

Následne bola ku koncu roka zrušená pozícia administratívnej pracovníčky, čo prinesie 

úsporu finančných prostriedkov do budúcich období. 

 

4. Správa o výsledku hospodárenia v roku 2013:   Správu o hospodárení predložila pod- 

predsedníčka Združenia p.Bibiána Sirotová. Vo svojej správe  uviedla výsledky hospodárenia, 

ktoré v roku 2014 boli  výrazne lepšie ako v roku 2013.  Príjmy nášho spoločenstva v roku 

2014 boli výlučne z ťažby dreva, kde hlavným odberateľom bola firma IKEA v Malackách. 

 V súčasnej dobe sa potvrdilo, že v našich lesoch je výskyt napadnutia stromov kôrovcom. 

Z toho vyplýva, že časť takto napadnutých lesov  sa bude musieť vyťažiť.  Taktiež bude 

potrebné previesť ošetrenie porastov, čo predpokladá nárast nákladov o čiastku 2700€ 

a zalesnenie niektorých plôch o výmere 1,02ha. 

V ďalšej časti  predložila VZ informáciu o úlohách, ktoré nás čakajú v tomto roku. Ide 

predovšetkým o predloženie zoznamu na OLÚ, predloženie doplnených stanov Združenia  na 

registráciu OLÚ v Malackách. V ďalšej časti podpredsedníčka podala informáciu o tom, že 2 

LV sú vedené bez zoznamu členov, konkrétne ide o LV 1331 v k.ú. Jakubov a LV  2359 v k.ú. 

Kostolište. Na LV 2359 v Kostolišti je  evidovaných 1164 podielov. V prípade zvolenia bude 

úlohou pre nový VV spracovanie zoznamov pre uvedené LV. 

V spolupráci s odborným lesným hospodárom  budeme dbať o predchádzanie kalamitám 

a prípadným ďalším škodám. Našou spoločnou snahou bude dosiahnutie priaznivého 

hospodárskeho výsledku. 

 

5. Správa o činnosti dozornej rady:   Správu o činnosti dozornej rady predložil jej člen pán 

Alojz Hrdlovič. Vo svojej správe spomenul aktívnu účasť v protipožiarnej činnosti cestou 

vykonávaných kontrol v lesoch. Konštatoval, že dozorná rada  neriešila žiadnu sťažnosť 

a v hodnotenom období nebol pri činnosti Združenia porušený žiaden zákon.  Zároveň 

v správe doporučil VZ schváliť vyplatenie výnosov z podielov, a to aj na základe dosiahnutia 

priaznivého hospodárskeho výsledku. 

 

6. Správa odborného lesného hospodára o stave lesov: v tejto správe p. Horváth predložil 

podrobný rozpis  ohľadom pestovnej  a ťažobnej činnosti. V roku 2014 bolo vyťažených 

2 020plm dreva, z toho bolo len 16 plm listnatej drevnej hmoty. 



Podal tiež informáciu o príprave a pláne činnosti na rok 2015, kedy nás čaká aj zalesňovanie 

o výmere 1,07 ha a doplňovanie porastov, kde bude vysadených  cca 860kusov sadeníc. 

V rámci ťažobnej činnosti nás čaká spracovanie suchárovej kalamity.  Za posledných 8 rokov 

bolo vyťažených 19 529m3 dreva, pričom predpísaný objem bol 13 978m3. Z toho bolo 

16 259m3 kalamitnej hmoty a 3270m3 boli plánované ťažby vykonané v prvých 3 rokoch 

platnosti PSOL. Stav zásob dreva ku koncu roku 2014 bol 39,48m3 a k dnešnému dňu je už 

drevo odpredané. 

 

Po tejto správe  podpredsedníčka Združenia predložila návrh na schválenie výsledkov 

hospodárenia v roku 2014, schválenie odmien členom VV a návrh na vyplatenie výnosov 

z podielov vo výške 10,-€ na 1 podiel. Pri odmenách pre členov VV, predsedu, podpredsedu 

a finančného hospodára vychádzať z priemernej mzdy dosiahnutej v národnom 

hospodárstve a pri mesačných odmenách neprekročiť výšku 1/3 z tejto mzdy pre platených 

funkcionárov. 

Záverom  dala hlasovať za schválenie predloženého návrhu na vyplatenie výnosov z podielov, 

schválenie odmien členom VV a schválenie výsledkov hospodárenia. Prítomní členovia, 

ktorých  výška podielov predstavovala výšku 979  zúčastnených podielov, čo je nadpolovičná 

väčšina,  predložený návrh odsúhlasili 

 

 

7/        Zmeny a doplnenie stanov Združenia:   Z dôvodu, že doposiaľ sme nevykonali zmeny 

a doplnenie stanov v zmysle Zákona č. 97/2013 Z.z., je potrebné tieto vykonať teraz. Návrh 

na zmeny a doplnenie  stanov boli pripravené podľa článkov doterajších stanov, kde sa 

jednalo len o drobné úpravy vychádzajúce z ustanovení Zákona č. 97/2013 ako boli 

doplnenie skratky  p.s. / pozemkové spoločenstvo /, uvedenie presnej adresy Urbárny dom 

Jakubov č. 599, doplnenie účelu Združenia a zapracovanie ustanovení Zákona č. 97/2013 Z.z. 

 

8/ Voľby orgánov Združenia:  nakoľko z postu predsedu odchádza p. Miloslav Janský, svojej 

funkcie vo VV sa v minulom roku vzdal p. Kičin  je potrebné vykonať voľby do orgánov 

Združenia. Voľby vykonala predsedníčka volebnej komisie p. Anastázia Redenkovičová. 

Najprv prítomným predstavila návrh členov VV a jedného náhradníka. Za členov VV boli 

navrhnutí: 

1.  Boreková Štefánia 

2.  Mošovská Júlia 

3. Osuská Mária 

4. Sirotová Bibiána 

5. Šimek Stanislav 

Náhradník: Rudolf Kovár 

 

Navrhnutí členovia Združenia boli jednomyseľne zvolení za členov VV Združenia 

 



Následne predložila návrh na voľby do DR a predstavila navrhnutých členov: 

 

1. Hrdlovič Alojz 

2. Hrubý Ján 

3. Štuk Stanislav 

Náhradníčka: Orthová Lýdia, rod. Dolinová 

 

Navrhnutí členovia boli jednohlasne zvolení za členov DR 

 

 

 

 

9/ Diskusia:    

     - ako prvý v diskusii vystúpil starosta obce Jakubov Mgr. Peter Gajdár, ktorý  poďakoval 

predsedovi Združenia za doterajšiu dlhoročnú činnosť, za jeho prínos pre všetkých členov 

Združenia a odovzdal mu darček.  Vyslovil presvedčenie, že i v budúcnosti ako čestný 

predseda Združenia bude nápomocný a prospešný. Zároveň novozvoleným členom VV a DR 

zablahoželal k ich zvoleniu a zaželal im úspechy pri plnení úloh, ktoré ich čakajú 

- predseda p. Janský poďakoval za doterajšiu spoluprácu, poďakovanie smeroval hlavne na 

bývalého starostu p. Klasa a tiež na funkcionárov, ktorí s ním začínali a dnes už väčšina z nich 

nie je medzi živými. Taktiež zaželal úspešné účinkovanie novému VV a DR a prisľúbil pomoc, 

ktorú budú prípadne potrebovať 

- menom Združenia sa s predsedom rozlúčila p. Štefánia Boreková, dlhoročná členka VV , 

zaželala hlavne pevné Zdravie a odovzdala kyticu  

- v ďalšej časti sa o slovo prihlásil p. Alojz Orth, ktorý naniesol otázku možnosti odkúpenia 

palivového dreva. Na túto otázku mu odpovedal odborný lesný hospodár, ktorý ho 

oboznámil s tým, že v podstate  takáto  možnosť je, ale predaj je realizovaný v trhových 

cenách, ktoré sú v súčasnej dobe dosť vysoké, ale v danom období sú platné 

- nakoľko viacej diskusných príspevkov nebolo, bola diskusia ukončená 

 

10/ Návrh uznesení z rokovania VZ: 

       Návrh uznesení za návrhovú komisiu predložil Ing. Vladimír Moravčík. Uznesenia boli 

proti pôvodnému textu doplnené a prítomnými členmi prijaté hlasovaním, kde nebol nikto 

proti a nikto sa nezdržal hlasovania. Prijaté uznesenia tvoria súčasť tejto zápisnice. 

 

11/ Z á v e r 

 

     Nakoľko boli prejednané všetky body programu a viacej otázok alebo návrhov nebolo 

vznesených podpredsedníčka ešte raz poďakovala odchádzajúcemu predsedovi p. 

Miloslavovi Janskému za doterajšiu činnosť, zaželala mu všetko dobré, hlavne veľa zdravia 

a zároveň vyslovila presvedčenie, že svojimi znalosťami a skúsenosťami novému VV a DR ešte 



pomôže pri realizovaní úloh, ktoré ich čakajú. Poďakovala za účasť i prítomným hosťom i keď 

pán starosta sa už medzitým musel vzdialiť z dôvodu účasti na inom podujatí v obci. 

Poďakovala za účasť i všetkým prítomným členom, zaželala pekný zvyšok dňa a víkendu 

a nakoľko bolo odsúhlasené vyplatenie výnosov z podielov vyzvala prítomných k ich 

prevzatiu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Jakubove 21.marca 2015 

Zapísala: Bibiána Sirotová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia:  Stanislav Štuk  ..................................... 

 

                          Stanislav Šimek  .................................. 

 

 

 

 


